
PROTOKÓŁ nr 41 
 

Z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 14-03-2022 roku o godz. 1800. 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła Przewodnicząca Komisji p. Agnieszka Kubik 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian - jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1.Pismo ZIS - sprawozdanie ze stanu realizacji zadań Dzielnicy za rok 2021. (57/ 08.02.2022) 

Głos zabrali: p.A.Kubik 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie za rok 2021. 

 

ad.3.2.Pismo MDK Fort 49”Krzesławice” - roczne sprawozdanie za rok 2021  

Głos zabrali: p.A.Kubik 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie za rok 2021. 

 

ad.3.3. Pismo MCOO - roczne sprawozdanie za rok 2021. (86/ 21.02.2022) 

Głos zabrali: p.A.Kubik 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie za rok 2021. 

 

ad.3.4. Pismo Ośrodka Kultury Kraków- Nowa Huta - roczne sprawozdanie za rok 2021. 

Głos zabrali: p.A.Kubik 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie za rok 2021. 

 

ad.3.5. Pismo Samorządowego Przedszkola Nr 112 os. Na Wzgórzach 11 dot. przyznania środków finansowych 

na zakup urządzeń dla dzieci do ogrodu przedszkolnego.  ( 66/ 14.02.2022) 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. K. Frankiewicz, p. T. Ziętara, p. W. Wojnarski. 

Komisja przychyliła się pozytywnie do wsparcia finansowego. Stan ww. urządzeń będzie oceniany na obchodzie 

przedszkoli i szkół na terenie Dzielnicy XVII w miesiącu marcu 2022. 

Członkowie komisji jednogłośnie zadecydowali, że dofinansowanie będzie zależne od planu budżetu na rok 

2023 oraz możliwości finansowych Rady Dzielnicy. 

 

ad.3.6. E-mail Samorządowego Przedszkola 112 z dn.16.02.2022 dot. wyceny urządzeń ogrodowych  

Cena brutto jednego większego urządzenia kształtuje się w granicach 30-35 tys. zł. Do tej wartości należy 

doliczyć koszty związane z montażem ok.20 tys. zł 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. K. Frankiewicz, p. T. Ziętara, p. W. Wojnarski. p. J. Wójcik 

Komisja zadecydowała, iż dotacja będzie zależna od możliwości finansowych Rady Dzielnicy. 

 

ad.3.7.Pismo Szkoły Podstawowej Nr 98 os. Na Wzgórzach 13A w Krakowie dot. zmiany zakresu rzeczowego 

zadania pod nazwą „SP nr 129 os. Na Wzgórzach 13A-remont sanitariatów i inne prace remontowe” na „SP nr 

129 os. Na Stoku 34 (filia)- wymiana instalacji kanalizacyjnej, malowanie sanitariatów, wymiana podłogi w 

gabinetach lekarskim oraz stomatologicznym”. (58/ 09.02.2022) 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała zmianę na zadaniach.  

 

ad.3.8. Pismo Samorządowego Przedszkola Nr 63 „Wesołe Skrzaty” ul.Zagościniec1 w Wadowie dot. 

przeniesienia środków finansowych przeznaczonych na malowanie sal i inne prace remontowe na remont 

ogrodzenia i inne prace remontowe.  (83/ 21.02.2022) 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. K. Frankiewicz, p. T. Ziętara, p. W. Wojnarski 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała zmianę na zadaniach.  



 

ad.3.9. Pismo Wydziału Edukacji UMK z dn.16.02.2022 dot. podziału środków na remonty w Przedszkolach 

wraz z wykazem przerw wakacyjnych w roku 2022. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.10.Pismo Nowohuckiego Centrum Kultury  - roczne sprawozdanie za rok 2021 (78/ 21.02.2022) 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. K. Frankiewicz 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie za rok 2021. 

Członkowie zwracają się z prośbą o informowaniu w związku z wydarzeniami kulturalnymi. Informacja 

powinna wychodzić z sekretariatu, bezpośrednio od organizatora imprezy. 

 

ad.3.11.Pismo Wydziału Skarbu Miasta UMK dot. wygaśnięcia prawa użytkowania części nieruchomości przy 

ul. Stycznej 1. (102/ 28.02.2022) 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. K. Frankiewicz, p. W. Wojnarski, p. J. Wójcik 

Członkowie Komisji przyjęli pismo do wiadomości. 

 

ad.3.12.Pismo MDK im. J. Korczaka os. Kalinowe 18 Kraków z prośbą o finansowe wsparcie 

międzynarodowych zawodów cherleaders połączonego z Jubileuszem 20-lecia Zespołów Cherleaders. 

(116/ 03.03.2022) 

Komisja podjęła decyzję o wsparciu działalności z rezerwy budżetowej w wysokości 2 000 zł 

 

ad.3.13. Mail Stowarzyszenia Nasze Kantorowice z dnia 14.03.2022r.  – dot. opinii do zadań w ramach inicjatyw 

lokalnych  w sprawie imprezy plenerowej oraz organizacji wyjazdu integracyjnego do Sandomierza. 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. K. Frankiewicz, p. W. Wojnarski, p. J. Wójcik, p. W. Wołoch 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekty. 

Ze względu na potrzebę szybkiej odpowiedzi Komisja ceduje na Zarząd Rady Dzielnicy podjęcie Uchwały. 

 

ad.3.14 .Pismo Szkoły Podstawowej Nr 98 os. Na Stoku 52 w Krakowie dot. dofinansowania uroczystości 

szkolnej z okazji 60-lecia Szkoły (135/ 14.03.2022) 

Głos zabrali: p. A. Kubik, p. K. Frankiewicz, p. W. Wojnarski, p. J. Wójcik 

Komisja zadecydowała, że kwotę dofinansowania ustali Zarząd, po konsultacji z Dyrekcją SP 98.  

Opinia Komisji pozytywna, jednakże kwota do rozpatrzenia. 

 

ad.3.15. Pismo Szkoły Podstawowej Nr 98 os. Na Stoku 52 w Krakowie dot. zmiany zakresu zadania. 

Ze względu na niejasność pisma, zdecydowano przełożyć rozpatrzenie na następną Komisję Kultury. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia 

 

Termin następnego posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Rady Dzielnicy XVII ustalono na 

dzień 11.04.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki zakończono o godz. 1945. 

  
 

                              Protokołowała:                                                                    Przewodnicząca Komisji 

                           Agnieszka Kubik      

                                                                                                                                  Agnieszka Kubik 


